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Z  A  P  I  S  N  I  K 

15. redne seje Sveta KS Renče 

pisarna KS Renče, 21. september 2020 ob 19.15 uri 
 

 
 

 
Prisotni člani Sveta KS Renče:    Florida Petelin, Marjana Šinigoj, Darijo Kante, Alan Rijavec, 

Uroš Stibilj, Dimitrij Zorn, Matevž Lapajne, Patricija Kalin  

Opravičil: Andrej Furlan 

 
 
Florida Petelin, predsednica sveta KS Renče je pozdravila prisotne in ugotovila sklepčnost. 
Prisotnih je bilo osem (8 ) članov Sveta KS. 

 

Predsednica KS  je predlagala naslednji   

D n e v n i   r e d: 

1. Potrditev zapisnika 14. redne seje; 

2. Poročilo predsednice KS Renče; 

3. Predlogi k oblikovanju Odloka o pokopališkem redu v Občini Renče-Vogrsko; 

4. Plan dela do konca leta 2020; 

5. Razno. 

Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

 

K 1. točki - Potrditev zapisnika 14. redne seje: 

Zapisnik je bil članom posredovan ob vabilu na sejo.  

Prisotni so se z zapisnikom 14. redne seje strinjali in nanj niso imeli pripomb.  

Predsednica Sveta KS je predlagala, da se dokument »Povzetek sestanka, z dne, 30. 6. 
2020« doda kot prilogo k zapisniku 14. redne seje. Člani Sveta KS Renče so se s 
predlaganim strinjali.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se zapisnik 14. redne seje s prilogo z 
dne, 30. 6. 2020. 

Osem (8) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

 

K 2. točki - Poročilo predsednice KS Renče: 

Predsednica Sveta KS je povedala, da se večina planiranih aktivnosti v Občini Renče-
Vogrsko ni izvajala zaradi ukrepov Covid-19 ali posledic le-tega. 

Na kratko je povzela aktivnosti KS Renče, ki so bile izvedene v času od zadnje redne seje: 
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- Na UE Nova Gorica je oddala vlogo za pridobitev uporabnega dovoljenja saj se je 
izkazalo kot potrebno v kolikor bi želeli spodnji prostor oddajati v najem. Vloga je bila 
zavrnjena. Dan je bil ugovor, ki je bil prav tako zavrnjen. 

Stavba, Trg 20, ima še vedno registrirano dejavnost zdravstveno dejavnost. Morali bi 
spremeniti namembnost in ponovno izrisati stavbo ter pridobiti vso ostalo potrebno 
gradbeno dokumentacijo, da bi se lahko postopek za pridobitev uporabnega 
dovoljenja začel. Po nekaterih informacijah, ki jih je prejela, lahko ta postopek traja 
tudi od 6 do 9 mesecev. Poleg tega je potrebno najeti geodetske merilce, nekoga, da 
prostore izriše itd. Na to temo se je sestala tudi z županom, ki se strinja, da se naredi 
vse potrebno, da bo vloga za pridobitev uporabnega dovoljenja uspešno pridobljena. 
Namembnost stavbe je potrebno spremeniti, saj zdravstvene dejavnosti v teh 
prostorih ni več. Z županom sta se strinjala, da se čim prej začne s postopkom. 
Sestala se je tudi z arhitektom U. Uršič, s katerim sta pregledala stavbo in si zapisala 
kaj je potrebno postoriti. 

- Ureditev pokopališča, o kateri so se pogovarjali na zadnji seji, stoji.  

Darijo Kante je sicer pridobil štiri ponudbe, ki so si bile zelo enotne. Šlo je za manjše 
razlike in vsi ponudniki so skupno vrednost potrebne investicije ocenili na cca 16.000 
EUR. Problem je nastal, ker investicija zajema ureditev poti med vojaškim in civilnim 
pokopališčem. Ker je povezovalna pot na območju vojaškega dela pokopališča, je 
zaščitena z zakoni kulturne dediščine. Med drugim ti zakoni velevajo, da mora biti tu 
pot ozelenela. Torej se ne sme posegati z raznimi betonskimi bloki ipd. Glede na to, 
da se za vhod na civilni del pokopališča uporablja obstoječo povezovalno pot in je ta 
pot v zelo slabem stanju in potrebna sanacije, moramo vsekakor počakati na 
sugestije s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije (v nadaljevanju 
ZVKD). Dejansko je za vsak poseg na pokopališču potrebno pridobiti soglasje ZVKD - 
tudi za ureditev notranjih poti, ki so sedaj na civilnem delu pokopališča. Vloga za 
pridobitev soglasja za ureditev notranjih poti je sicer že bila oddana, saj bi si želeli, da 
se vsaj ta del lahko vnaprej uredi in se porabi za to ureditev predvidena sredstva. 

Darijo Kante je vprašal kdo je lastnik pokopališča? 

Predsednica Sveta KS je odgovorila, da je lastnik občina, upravljalec pa Krajevna 
skupnost. Nadaljevala je, da je že oddana vloga bila oddana z dopisom/prošnjo, da 
Zavod za varstvo kulturne dediščine na konstruktiven način pomaga oziroma svetuje 
kako zadevo rešiti. Uroš Stibilj je pripravil vso potrebno dokumentacijo, ki je bila 
priložena k vlogi (tehnična dokumentacija). 

Razprava. 

Uroš Stibilj je povedal, da je ob pogovorih z go. Drole iz Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine, dobil občutek, da jim je zadeva ušla malo iz rok, saj stanje na pokopališču 
v Renčah ni tako kot bi si ga želeli imeti – vojaški vhod bi moral bil ločen od civilnega 
vhoda ipd. Zato so se tudi iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine obvezali k 
konstruktivnemu reševanju zadeve za ureditev pokopališča Renče. 

Predsednica Sveta KS je izpostavila tudi prostorski problem s katerim se bo Krajevna 
skupnost kmalu soočala. O tem je govorila tudi z upravljalcem, Benko d.o.o., ter z 
županom Občine Renče-Vogrsko.  

- V avgustu se je izpraznilo iz skladišča ST Transport ves inventar Krajevne skupnosti 
Renče, ki se je tam skladiščil dalj časa. Inventar so v glavnem omare, ki so bile 
odstranjene iz prejšnjih prostorov KS (pred graditvijo novega zdravstvenega doma). 
Darijo Kante in Toni (iz Občine Renče-Vogrsko), sta delo opravila sama za kar se 
jima zahvaljuje. Za čiščenje inventarja in hkrati lokacije Trg 20 se je najelo čistilni 
servis. 

- V avgustu so bile servisirane klime na lokaciji Trg 20. Ugotovljeno je bilo, da ena 
izmed klim pušča, a ni videti kje. Za iskanje izvora bi bilo potrebno kupiti posebno 
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vrsto plina, ki bi pokazal kje v sistemu pušča. Poleg tega bi v vseh klimah bilo 
potrebno nakupiti tudi plin. Po okvirni oceni bi sanacija starih klim in iskanje izvora 
izgube plina bila dražja od nakupa novih. Glede na to, da bi letos bilo potrebno kupiti 
novo peč za kurilno olje – po navodilih inšpektorja – bi morda bilo smiselno ukiniti 
gretje s kurilnim oljem in postaviti klime tudi z vidika segrevanja prostorov. Potrebna 
začetna investicija bi bili le dve klimi (sejna + pisarna).  

- S Staranzanom so se v poletnih mesecih slišali le preko telefona. Aktivnosti niso bile 
izvedene zaradi Covida-19.  

- Člane Sveta KS je seznanila, da se bo jutri, 22. 9. 2020, udeležila seje Občinskega 
sveta, katerega osrednja tema bo rebalans proračuna. Zaradi Covida-19 se je izvedlo 
zelo malo planiranih del. Odpovedane so vse občinske prireditve. 

 

 

K 3. točki - Predlogi k oblikovanju Odloka o pokopališkem redu v Občini Renče-
Vogrsko: 

Predsednica Sveta KS je dejala, da je v Odloku o pokopališkem redu v Občini Renče-
Vogrsko (v nadaljevanju Odlok) zapisana ureditev pokopališča, ki v naši občini še ni urejena 
na tak način. Glede same vsebine Odloka je veliko členov o katerih odloča stroka in Krajevna 
skupnost zato nima kaj razglabljati (npr. velikosti grobov ipd.). Govorila je tudi s sedanjim 
vzdrževalcem pokopališča, Benkom d.o.o., ki ni prejel predloga Odloka s strani Občine 
Renče-Vogrsko, kar jo je zmotilo oziroma se ji ne zdi prav. KS lahko poda le predloge, Odlok 
potem sprejme/potrdi Občinski svet. To pomeni, da tudi ceniki grobov in ostalih storitev bo v 
bodoče sprejemal Občinski svet in ne več Svet KS. Občina je torej tista, ki odloča, Krajevna 
skupnost pa tista, ki upravlja. 

Razprava o možnih predlogih na Odlok o pokopališkem redu v Občini Renče-Vogrsko.  

Člani Sveta KS so oblikovali predloge: 

1. Predlog: 11. člen (Način pokopa):  

Na pokopališču Renče ni določenega mesta za raztros pepela. Glede na nadaljnje 
informacije, ali bo imelo vsako pokopališče svoje mesto za raztros ali bo to urejeno 
na občinski ravni, bodo o tem razpravljali kasneje.  

2. Predlog: 12. člen (čas pokopa):  

Izbrali so prvo predlagano možnost: 

(1) Pokop na pokopališčih v občini se lahko opravi vsak dan v času dnevne svetlobe, 
razen na datume 1. 1., 1. 5., 1. 11. in 25. 12.  

(2) Čas pokopa uskladita upravljavec pokopališča in naročnik pogreba oziroma izbrani 
izvajalec pogrebne dejavnosti v skladu z določilom prvega odstavka tega člena. 

3. Predlog: 7. člen (način izvajanja pogrebne slovesnosti):  

3. točka: V primeru izvedbe pogrebne slovesnosti v ožjem družinskem krogu, ki ji 
prisostvujejo le povabljeni, upravljavec pokopališča javnosti ne sme posredovati 
podatkov o pogrebu, imenu in priimku pokojnika ter starosti pokojnika. – Svetniki KS 
Renče želijo, da se javnost v tem primeru obvesti vsaj z imenom in priimkom 
pokojnika. 

 
Predsednica Sveta KS je dejala, da v kolikor bo prejela dodatna navodila, da bi Svet KS 
moral še o čem razglabljati,  bo svetnike obvestila.  
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K 4. točki - Plan dela do konca leta 2020: 

Predsednica Sveta KS je dejala, da ima KS Renče, po finančnem načrtu, za investicije 
namenjena sredstva v višini 12.500 EUR. Sredstva mora do konca leta 2020 porabiti.  

Marjana Šinigoj je prisotnim pokazala predračun, ki ga je priskrbela s strani podjetja Tiboma 
d.o.o.. Na njem sta dve varianti nakupa oleandrov za zasaditev v Mohorinih, na lokaciji od 
mosta do kontejnerjev. Ena varianta so večji oleandri, velikosti 60-80 cm, s ceno 326,03 EUR 
brez DDV; druga varianta so manjši oleandri, velikosti 40-60 cm, s ceno 157,53 EUR brez 
DDV. 

Po razpravi, so prisotni člani Sveta KS sprejeli SKLEP: 

Odobri se nakup oleandrov, velikosti 60-80 cm po ponudbi Tibome d.o.o.. 

Osem (8) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

Marjana Šinigoj je nadaljevala s predlogom ureditve krožišča (bivše Rotonde) z opekami, 
morda bi lahko sodelovali z Goriškimi opekarnami. 

Med razpravo so člani Sveta KS podali različne predloge: kocke, beton, zelenica. Izpostavil 
se je tudi problem košnje s strani upravljalcev Občine Renče-Vogrsko, saj ti kosijo zelo 
poredko in je okoliš občine zelo slabo urejen. 

Po razpravi so se člani Sveta KS odločili, da se za idejo lahko povpraša Goriške opekarne. 

 

Predsednica je nadaljevala s predlogi prerazporeditve 12.500 EUR. Po prvotnem planu 
investicij v letu 2020 je bil namen: 

1. urediti pokopališče Renče. Za celotni poseg bi sredstev zmanjkalo, poleg tega so tu 
zapleti še z Zavodom za varstvo kulturne dediščine. Predlaga, da se naredi dela, ki 
se jih lahko: 

a. odstrani in zasadi novo živo mejo: prišli sta dve ponudbi; Benko d.o.o. in Prton 
Majster Šempeter. Najcenejša ponudba je ponudba, ki jo je poslal Benko 
d.o.o. z ocenjeni deli v višini cca 1.800 EUR z DDV. 

b. betonira povezovalno pot na civilnem delu novega dela pokopališča (od 
dostopne poti iz vhoda na vojaško pokopališče do vhoda v stari del 
pokopališča): pridobljene so bile 4 ponudbe; Gradbeništvo Lasič Rajko s.p., 
Kip-Kop Nikola Vidic s.p., Prevozi in storitve Bojan Moderc s.p. ter zidar Matej 
Bandelj s.p.. Najcenejša ponudba je ponudba Mateja Bandlja v višini cca 
3.000 EUR z DDV. Uredi se pot do starega pokopališča. 

2. urediti/povečati knjižnico. Arhitekt je dejal, da je za sam preboj iz prostorov knjižnice v 
prostore bivše lekarne potrebno pridobiti gradbeno dokumentacijo. Povedala mu je, 
da bo KS Renče uredila vse potrebno, a bo to lahko trajalo več mesecev. Prosila ga 
je, če lahko v postopku sodeluje in pomaga, da bo zadeva čim prej rešena ter, da 
pripravi podatke kaj bi vnaprej lahko delali – ta čas, ko se čaka, da se vsa potrebna 
dokumentacija pridobi. Postopek, ki je potreben za pridobitev vse dokumentacije (vsi 
izrisi stavbe, …) je ocenjen na cca 7.000 – 8.000 EUR. 

Razprava. 

Predsednica Sveta KS je prisotne člane Sveta KS vprašala ali se strinjajo, da se uredi del 
pokopališča, ki ne posega na vojaški del pokopališča?  

Prisotni člani Sveta KS so se strinjali in sprejeli SKLEP: 

Del sredstev za investicije v kraju, se nameni za odstranitev in zasaditev nove žive 
meje na pokopališču Renče ter za betoniranje tistega dela povezovalne poti civilnega 
pokopališča, ki ne posega v vojaški del pokopališča. 
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Osem (8) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

Predsednica Sveta KS je dejala, da bo v kratkem poslala vabilo na korespondenčno sejo, na 
kateri bodo odločali o izvajalcih del. Poleg cene, bi bili pozorni tudi na razpoložljivost 
ponudnika, da se dela opravijo čim prej. 

 

Patricija Kalin je predlagala, da se nabavi 15 novih kantic za vodo/zalivalk za pokopališče 
Renče. 

Vsi prisotni člani Sveta KS so se strinjali. Potrebno bo pridobiti ponudbe. 

 

Predsednica Sveta KS je predlagala, da se iz ostanka sredstev dokupi tudi mize oziroma 
celotno garnituro, ki je dotrajana. 

Razprava.  

Po razpravi so se prisotni člani Sveta KS strinjali, da se nakupi nekaj novih miz (širših). 
Darijo Kante se bo pozanimal katere bi bile primerne in tudi pridobil predračune. 

 

Marjana Šinigoj je dejala, da bi del sredstev lahko namenili krajanom, širše po vasi. Mnenja 
je, da se v glavnem deli sredstva v sam center Renč. 

Darijo Kante je izpostavil problem, ker je v centru veliko objektov s katerimi upravlja KS 
Renče in niso koriščeni. Morda bi bilo smiselno razmisliti o prodaji kakšnega izmed objektov. 

Razprava. 

 

Uroš Stibilj je vprašal ali lahko Krajevna skupnost del sredstev nameni za nov asfalt? 

Predsednica KS Renče je dejala, da je za to pristojna Občina Renče-Vogrsko. 

 

Marjana Šinigoj je predlagala, da se po kraju uredi informacijske deske ali urbane klopi. 

Predsednica Sveta KS se je strinjala in nadaljevala, da se je ureditev informacijske table in 
urbanih klopi ustavila zaradi planirane revitalizacije trga, ki še ni bila izvedena. 

Po razpravi se je oblikoval predlog, da se v kraju poskrbi za ureditev informacijskih tabel. 
Glavna informacijska tabla bi bila velika in bi se lahko postavila na bodoči Vinoteki ali med 
novim zdravstvenim domom in baliniščem. V kolikor bi bila na bodoči Vinotek, je potrebno 
vprašati za soglasje lastnikov. 

 

Matevž Lapajne je predlagal, da bi se 12.500 EUR razdelilo med zaselke.  

Prisotni člani Sveta KS so se strinjali, da to ni najboljši predlog, saj bi za vsak zaselek ostal 
premajhen del sredstev s katerim bi lahko zaselek operiral. 

 

Predsednica Sveta KS je vprašala ali se prisotni člani Sveta KS strinjajo, da se pridobi 
ponudbe za dve novi klimi? 

Prisotni člani Sveta KS so se strinjali.  
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Tekom razprave so se prisotni člani Sveta KS ponovno pritožili, da se v občini premalo kosi. 
Neurejeno okolje je slab zgled in slaba reklama za naše kraje. Predsednica Sveta KS je 
dejala, da bo pritožbo posredovala županu. 

 

Marjana Šinigoj je prosila, če lahko postavi vprašanje, ki sicer spada pod točko razno, a 
mora sejo zapustiti in bi želela, da je obravnavano. 

Predsednica Sveta KS se je strinjala.  

Marjana Šinigoj je dejala, da krajane moti urnik poslovanja pošte v kraju. Kraj je ostal brez 
banke, pošta pa ima za marsikaterega krajana nemogoč urnik. Ali se lahko na Pošto 
Slovenije naslovi prošnjo po spremembi urnika? 

Predsednica Sveta KS je odgovorila, da je ravnokar Sindikat Pošte Slovenije organiziral 
akcijo zbiranja podpisov oziroma peticijo proti zaprtju pošt. Krajani naj grejo v čim večjem 
številu podpisati peticijo na Upravno enoto do 30. 10. 2020, ker vaške pošte se zapirajo.  

Patricija Kalin je vprašala zakaj se krajane o tem ne obvesti? Predsednica Sveta KS je 
povedala, da Sindikat Pošte Slovenije poziva ljudi po televiziji, radiu, na pošti visijo letaki, … 

 

Sejo je ob 20.40 zapustila Marjana Šinigoj. Prisotnih je bilo sedem (7) članov Sveta KS. 

 

Sledila je razprava o prerazporeditvi sredstev KS Renče. Na novo predlaganega ni bilo nič.  

 

Sejo je zapustil Alan Rijavec ob 20.53 uri. Prisotnih je bilo šest (6) članov Sveta KS. 

 

Predsednica Sveta KS se je članom zahvalila za predloge in nadaljevala na točko razno. 

 

K 5. točki - Razno: 

Ni bilo pripomb. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.55 uri 

 

Florida Petelin 

Zapisala:                                                                        Predsednica KS Renče 

Maja Turel 


